
PROTOKÓŁ Nr 2/07 
 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w 
dniu 26 lutego 2007 roku. 

 
Na posiedzeniu obecni: 
1. GraŜyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 
2. Tadeusz Krasowski  Z-ca przewodniczacego Komisji 
3. Piotr Dołubizno   Członek Komisji 
4. Adam Derewońko   Członek Komisji 
5. Jan Szmurło   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy 
2. Wojciech Łukasz Jakubowski Sekretarz Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie sesji. 
4. Sprawy róŜne. 
5. Zapytania i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie obrad. 
 

Ad.1,2Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 
Transportu Pani GraŜyna Płonowska o godz. 13.30 otworzyła posiedzenie Komisji, powitała 
przybyłych na posiedzenie jej członków, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy oraz stwierdziłam 
quorum. Następnie przedstawiła porządek posiedzenia. 
Ad. 3. Wójt Gminy Pan Krzysztof Jaworowski przedstawił następujące projekty uchwał, 
które będą przedmiotem rozpatrzenia na najbliŜszej sesji Rady Gminy: 

1) Uchwałę w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatku motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia, a takŜe wysokości i szczegółowe zasady przyznawania i 
wypłacania dodatku mieszkaniowego; 

Komisja po zapoznaniu się z przedłoŜonym projektem uchwały przy 5 głosach za, głosów 
przeciwnych-0, głosów wstrzymujących-0 opiniuje pozytywnie. 

2) Uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Koszewie w 
Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach; 

Komisja po zapoznaniu się z przedłoŜonym projektem uchwały przy 5 głosach za, głosów 
przeciwnych-0, głosów wstrzymujących-0 opiniuje pozytywnie. 

3) Uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Postawowej w Chojewie w Szkołę 
Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach; 

Komisja po zapoznaniu się z przedłoŜonym projektem uchwały przy 5 głosach za, głosów 
przeciwnych-0, głosów wstrzymujących-0 opiniuje pozytywnie. 

4) Uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach w 
Szkołę Filialna Szkoły Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie 

Komisja po zapoznaniu się z przedłoŜonym projektem uchwały przy 5 głosach za, głosów 
przeciwnych-0, głosów wstrzymujących-0 opiniuje pozytywnie. 

 



5) Uchwałę w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
Komisja po zapoznaniu się z przedłoŜonym projektem uchwały przy 5 głosach za, głosów 

przeciwnych-0, głosów wstrzymujących-0 opiniuje pozytywnie. 
W sprawie reorganizacji oświaty głos zabrał Wójt Gminy. Powiedział, Ŝe propozycja jest 

następująca: powstaną dwie szkoły wiodące Szkoła Podstawowa im. por. Izydora 
Kołakowskiego w Domanowie i Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Holonkach.  Szkoła 
Podstawowa w Koszewie i Chojewie będą Szkołami Filialnymi Szkoły Podstawowej w 
Holonkach a Szkoła Podstawowa w Swirydach Szkołą Filialną Szkoły Podstawowej w 
Domanowie. Dyrektorzy szkół w Mniu, Świrydach, Chojewie i Koszewie oraz nauczyciele i 
rodzice dzieci uczęszczających do tych szkół zostali poinformowani o zmianie reorganizacji. 
We wszystkich tych szkołach  zostały zorganizowane zebrania, na których zostały 
przedstawione powody reorganizacji. Rodzice mogli składać wnioski dotyczące 
proponowanych zmian. Rodzice dzieci ze szkół: Koszewo, Chojewo, Świrydy wyrazili opinie 
pozytywne, natomiast rodzice dzieci ze Szkoły Podstawowej w Mniu zgłosili sprzeciw i nie 
wyrazili zgody na przekształcenie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej w Domanowie. 
Dlatego pozostawi się Szkołę Podstawową w Mniu jako samodzielną, a pozostałe szkoły 
zgodnie z tą propozycją. 
Ad. 4. Brak. 
Ad. 5. Przewodnicząca Komisji zadała pytanie skierowane do Wójta Gminy na temat 
pozyskania dzieci ze szkół w innych gminach. Wójt odpowiedział, Ŝe nie będzie nic robił na 
siłę, ale jeŜeli rodzice i dzieci wyraŜą zgodę to bardzo chętnie je przyjmie. 
Ad. 6. Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Pani GraŜyna 
Płonowska  zamknęła posiedzenie. 
 
Protokolant       Przewodniczący Komisji 
       Rozwoju Gospodarczego, Oświaty 
Agnieszka Szmurło      Budownictwa i Transportu 
 
        GraŜyna Płonowska 
 


